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Stichting Dorpsraad Callantsoog & Groote Keeten 
 Email: DorpsraadCGK@gmail.com 

Facebook: Dorpsraad Callantsoog & Groote Keeten 
 
 

 

 
Onderwerp: Notulen van de Dorpsraadvergadering Stichting Dorpsraad Callantsoog en  

Groote Keeten  
  
Datum: Donderdag 19 oktober 2023  
 
Locatie: Dorpshuis Kolfweid Callantsoog  
 
Aanwezig: Betty Bracht, Gerda ten Boekel, Karin Brouwer, Odette Dinkla, Cees Hoep,            

Kees-Jan Leijen, Marcel Meijer, Anneke Mooy, Luc Ponse, Derek Schenk 

Afwezig: - 

Publiek:  Mevr. Burger, raadslid CDA, Mevr. Van Diepen, fractieondersteuner JessLokaal, 

Dhr. Nieboer, oud-verkeerskundig consulent van VVN (tot 20.45 uur), Mevr. Provily 

en nog enkele andere bezoekers.  

1. Welkom en mededelingen 

Dhr. Hoep, voorzitter, opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Een speciaal 

welkom aan Dhr. Nieboer die direct het woord krijgt om zijn presentatie over de verkeers-

veiligheid in Callantsoog en Groote Keeten toe te lichten, zie verder bij agendapunt 7. 

 

2. Vaststellen van de agenda 
Geen nieuwe agendapunten. 
 

3. Gelegenheid tot inspreken 
- Mevr. Provily over de Hyksos, zie verder bij agendapunt 9, Jeugdbeleid. 

 
4. Vaststellen notulen van 24 augustus 2023 

De notulen worden vastgesteld met dank aan de notulist. Wegens het uit de lucht zijn van de 

website (zie verder bij agendapunt 9, PR en communicatie) kunnen de vastgestelde notulen niet 

worden gepubliceerd. Deze kunnen opgevraagd worden bij de secretaris via email: 

DorpsraadCGK@gmail.com 

 

5. Uitgaande en ingekomen post  
Inkomend:  
- verslag van het Burgerberaad G1000 in Sint Maarten, 13 september 2023; 
- brief van Mevr. Provily over plaatsen KPN-telecommunicatiemast nabij strandpaviljoen de 

Toko. Dhr. Hoep zegt toe bij de gemeente na te gaan wat de status is want de gemeente 
had het plan een openbare informatieavond te organiseren over dit onderwerp; 

- Natuurmonumenten gebiedsvisie Uitlandse polder 2022 – 2040 n.a.v. de presentatie op 
24 augustus door Dhr. Van Dam, Coördinator Natuurbeheer Noord-Holland-Noord; 

- informatie over uitwijkroutes (U-routes) bij grootschalige incidenten op de N9 in relatie tot 
renovatie en afsluiting van de Kooybrug in Den Helder; 

- ingezonden stuk van Dhr. Nieboer (oud-verkeerskundig consulent van VVN), met daarin 
een uitgebreide uitleg over de risico’s van de T-splitsing Duinroosweg-Abbestederweg.  
Dit naar aanleiding van een Facebookbericht van een voetganger die daar bijna werd 
aangereden. 

Uitgaand:  
- correspondentie verband houdende met de inkomende post. 
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6. Terugkoppeling bezoek college van B&W aan de dorpsraad, dinsdag 3 oktober 
Dit onderwerp zal na de het openbare gedeelte besproken worden, in november volgt een  

2e gesprek tussen dorpsraad en college van B&W. 
 

7. Terugkoppeling gesprek met oud-verkeerskundig consulent van VVN Bert Nieboer  
Dhr. Nieboer is aanwezig en geeft een toelichting op zijn presentatie over gevaarlijke 
verkeerssituaties in Callantsoog m.b.t. verkeersregels en verkeersborden, o.a. op de 
Dorpsweg en Abbestederweg, Zuidschinkeldijk, kruising en Helmweg in Groote Keeten etc. 
Dhr. Hoep en Dhr. Nieboer zullen in gesprek blijven om te komen tot een boekwerk met 
verkeersproblemen die de gemeente aangeboden krijgt.  
 

7a. Terugkoppeling Mevr. Burger n.a.v. ‘challenge’ kruispunt Duinroosweg en Abbestederweg  
Adviseert de dorpsraad om uit het ‘boekwerk met verkeersproblemen’ (zie bij agendapunt 7)           
de drie belangrijkste uit te lichten en deze drie aan de gemeente aan te bieden.  
N.a.v. de ‘challenge’ is de uitkomst dat het zebrapad opnieuw gewit zal worden en volgt een 
aanpassing van de 30km zone. 
 

8. Het Ommetje van Callantsoog en Groote Keeten, status 
De status is gelijk aan de vorige keer, 24 augustus 2023:  
De vergunningsaanvraag behelst met name het verven/spuiten van de sjablonen 
op de stoep (in de vorm van de Callantsoger leeuwtje en ter grootte van een 
trottoirtegel) echter dit is niet akkoord bevonden. Wat wel mag is het plaatsen 
van paaltje met een bordje erop waar het leeuwtje op staat. Hiervoor moet een 
speciaal bedrijf in de arm worden genomen wat weer extra kosten met zich 
meebrengt. Ook op dit onderwerp ervaart de dorpsraad veel tegenwerking van de gemeente terwijl dit 
juist een aanwinst kan zijn voor beide dorpen waar de vele toeristen en dorpsbewoners plezier aan 
kunnen beleven. In Julianadorp bijvoorbeeld ligt er al jaren een Ommetje en daar wordt veel gebruik 
van gemaakt. Het betreft drie routes, twee in Callantsoog en één in Groote Keeten. De vergunning 
voor de fotoborden is inmiddels wel ontvangen. Dit onderwerp zal ook besproken worden op 3 oktober 
tijdens het bezoek van college B&W aan de dorpsraad.  

 
9. Mededelingen vanuit de werkgroepen 

 

Naam 
werkgroep 

Leden 

Financiën 
 
 

Betty Bracht 

• de subsidie voor 2024 is aangevraagd; 

• de dorpsraad draagt financieel bij aan de sinterklaasintocht. Het 
wachten is op een factuur/nota van de organisatie. 

Nieuwe initiatieven, die bekostigd kunnen worden uit de subsidie/bijdrage 
voor de inwoners van Callantsoog en Groote Keeten (2 euro per inwoner per 

jaar), kunnen te allen tijde bij de dorpsraad worden neergelegd. 

Kust en 
Veiligheid  

Marcel Meijer  

• de provincie, Boskalis, Rijkswaterstaat en het hoogheemraadschap zijn 
in overleg over kustversterking en recreatie van een gedeelte van de 
hondsbossche zeewering; 

• heeft zijn contactpersoon nogmaals gevraagd goed te (blijven) 
communiceren met de strandondernemers over het eventueel naar 
voren plaatsen van de paviljoens omdat deze niet in de duinvoet mogen 
staan en het strand waarschijnlijk steeds smaller zal worden; 

• Mevr. Mooy meldt dat op sommige plaatsen in het duin tussen Groote 
Keeten en Julianadorp scheuren zijn ontstaan en ook staan er sinds kort 
paaltjes langs de weg, deze zijn geplaatst i.v.m. het weghalen van 
rozenbottels.  
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Jeugdbeleid Marcel Meijer 

• Mevr. Provily merkt dat de boerderij alleen op de vrijdagavonden wordt 
gebruikt door de Hyksos en dan ook nog voor een klein groepje jeugd. 
Is het een idee de jeugd een andere locatie aan te bieden, het dorpshuis 
bijvoorbeeld, zodat de boerderij misschien omgebouwd kan worden tot 
woonlocatie? Dhr. Meijer beaamt dat er inderdaad wat terugloop is in de 
jeugd die de Hyksos avonden bezoekt, er is ook minder jeugd in het 
dorp. Hij zal dit verder opnemen met het bestuur van de Hyksos.                  
Mevr. Provily ontvangt dan nog een reactie. Een aantal jaar geleden 
(voor COVID) zijn door het dorpshuis plannen gemaakt /activiteiten 
georganiseerd voor de jeugd. Wat de status hiervan is zal ook worden 
nagegaan. 

Ouderenbeleid Gerda ten Boekel 

• er worden veel leuke activiteiten georganiseerd in Huys ten Oghe o.a. 
klaverjassen, bingo en biljarten; 

• onlangs hadden vrijwilligers en koks er een etentje voor bewoners en 
omwonenden georganiseerd, ongeveer 45 personen aten mee; 

• de koffieochtenden op de dinsdagen worden goed bezocht. 
Toerisme  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Betty Bracht – Odette Dinkla  

• het is en blijft druk in Callantsoog. De Duitse gasten waren er al en nu is 
het ook in Nederland herftsvakantie; 

• gelukkig was er geen personeelsgebrek het afgelopen seizoen dankzij 
de werknemers uit o.a. Spanje die werken op de strandpaviljoens, bij 
overige toeristische bedrijven en bij de AH; 

• aandachtspunt is het op tijd vullen van de dispensers op het strand met 
de papieren zakjes voor het opruimen van zwerfafval, we willen niet dat 
mensen misgrijpen; 

• Callantsoog is en blijft hondvriendelijk, veel mensen waarderen dat en 
komen massaal met hond(en)naar Callantsoog. Inmiddels is iedereen er 
gewend aan geraakt dat er in Callantsoog en Groote Keeten geen 
houders voor hondenpoepzakjes meer staan, over het algemeen is er 
geen overlast van hondenpoep; 

• Mevr. Provily geeft aan dat er regelmatig quads, crossfietsen, auto’s, 
sulky’s etc. op het strand rijden en gecombineerd met loslopende 
honden kan dat een gevaarlijke situatie opleveren. Is hierop eigenlijk 
beleid? Verder vraagt zij waarom de slagbomen van de strandslagen 
continu geopend zijn, kan dit niet beter via een pasjessysteem gaan 
zoals in St. Maartenszee, dan kunnen auto’s en quads niet of alleen met 
toegang/vergunning het strand op. Dhr. Hoep zal beide onderwerpen 
meenemen naar het jaarlijks kustoverleg. Mevr. Provily ontvangt dan 
nog een reactie. In het algemeen kan gesteld worden dat ook hier een 
taak voor handhaving ligt.  

Verkeer en 
Vervoer 

Anneke Mooy  

• een aantal kattenogen in de ‘marinebocht’ (Zuidschinkeldijk/ 

Westerduinweg) zijn stuk of ontbreken. Voor de veiligheid is het belangrijk 
dat deze worden vervangen of gemonteerd. Mevr. Mooy heeft hierover 
contact met WaakSaam; 

• verder heeft zij aan WaakSaam haar dank uitgesproken over de 
vernieuwing van het asfalt bij de Stolperbrug; 

• de schrikstenen (ribbelstroken) langs de Noordschinkeldijk zijn nog 
steeds niet verwijderd, in augustus was de reactie van de gemeente dat  
de opdracht is ‘uitgezet’ maar helaas liggen de stenen/stroken er nu, na 
2 maanden, nog steeds. 
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PR en 
Communicatie 

Betty Bracht 

• de website is om onverklaarbare redenen niet meer oproepbaar.                
Mevr. Dinkla en Mevr. Brouwer zoeken naar een oplossing; 

• een artikel over de containerkwestie op parkeerplaats Vloedlijn heeft in 
de krant gestaan. De kwestie is inmiddels opgelost. 

Ondernemend 
Callantsoog  
(Dorpsplein) 

Odette Dinkla 
Geen bijzonderheden. 

Sociale 
woningbouw 

Ben van der Meer 
De KBG komt maandelijks bij elkaar. De gemeente sluit 1x per 2 maanden 
aan. Uit de maandelijkse vergadering van de KBG de volgende updates: 
• op dit moment niets te melden, het wachten is op een uitnodiging voor 

een volgende bespreking.  

 
10. Rondvraag / w.v.t.t.k. 

Mevr. Dinkla; 
- Vraagt hoe het staat met de ontwikkeling van een sportpaviljoen ten noorden van 

strandpaviljoen De Stern? Volgens de laatste informatie was Dhr. Spijker hiermee               
bezig maar een actuele status ontbreekt. E.e.a. had ook te maken met de botenclub.                  
Mevr. Dinkla kan informeren bij Dhr. Spijker. 

   Dhr. Meijer; 
- komt geregeld in de provincies Friesland, Drenthe en Overijssel en maakt dan een 

praatje, het is leuk te merken dat ook daar de mensen bekend zijn met Callantsoog.              
Het is een mooi dorp en laten we er allemaal voor waken dat het ook zo mooi blijft. 

 
11. Sluiting 

De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en bijdragen en sluit de vergadering. 
De volgende dorpsraadvergadering is op donderdag 7 december 2023.  
 
Data 2023: 

 

*augustus is de uitzondering, dan niet op de 3e maar op de 4e donderdag van de maand 

        Vergaderingen dorpsraad 2024 (onder voorbehoud): 
 

*augustus is de uitzondering, dan niet op de 3e maar op de 4e donderdag van de maand 

 

Data 2023, in de even maanden, altijd op de 3e donderdag*, 19.30 uur,                       
Dorpshuis Kolfweid, Callantsoog  

 
16 februari 
 

 
20 april 

 
15 juni 

 
24 augustus* 

 
19 oktober  

 
7 december 

Data 2024, in de even maanden, altijd op de 3e donderdag*, 19.30 uur,                       
Dorpshuis Kolfweid, Callantsoog  

 
15 februari 
 

 
18 april 

 
20 juni 

 
22 augustus* 

 
17 oktober  

 
19 december 


